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Goedenavond beste kijkers, leden van afdeling 8, Welkom bij deze 

livestream. 

De beperkende maatregelen, zoals het aantal toelaatbare bezoekers 

en de avondklok, leiden er toe dat u hier van avond alleen mij als 

voorzitter aanwezig ziet. Uiteraard zullen de andere bestuursleden, 

evenals u, deze livestream volgen. Ook hebben de bestuursleden 

vooraf kennis genomen van datgene wat ik vanavond zal zeggen. 

Helaas konden wij afgelopen december onze kampioenen van 

vlieggebieden en afdeling niet huldigen zoals we gewent waren. Nu 

zal als een soort van afhaal systeem als bij de bouwmarkten en 

restaurants op zaterdag 20 maart in de loodsen in Huissen en 

Hattemerbroek dit gestalte krijgen. Omdat er geen 

feestmiddag/avond is, zullen de kampioenen naast de blijvende 

herinnering een verrassingspakket meekrijgen, waarvan wij vinden 

dat dit de moeite waard is om het in ontvangst te nemen. We hopen 

dat alle kampioenen in de gelegenheid zijn op een veilige manier 

langs te komen. De evenementencommissie heeft gezorgd dat de 

kampioenen een persoonlijke uitnodiging krijgen. 

Natuurlijk zitten we allen te wachten op het moment dat we weer 

kunnen gaan vliegen, maar het is nog niet zover, eerst zullen de 

maatregelen versoepeld moeten worden en zodanig dat ook mensen 

boven de 27 jaar weer mogen sporten en de avondklok is opgeheven. 

Er is een protocol 1.1 gemaakt dat iets meer ruimte geeft dan het 

protocol 1.0 van afgelopen jaar. Dat protocol zal iedere vereniging 

nog hebben. Wanneer u uw lokaal weer dusdanig inricht zal 

goedkeuring,  die weer vooraf door het afdelingsbestuur afgegeven 

moet worden, geen probleem zijn. Hier zou u alvast mee aan de slag 

kunnen. In het nieuwe protocol mogen 2 inkorflijnen in gebruik zijn 

wanneer er gescheiden ruimtes aanwezig zijn, of moet de ruimte 



dusdanig groot zijn dat de inkorflijnen minstens 3 meter uit elkaar 

staan en alle personen minstens 1,5 afstand van elkaar kunnen 

houden. Wanneer u met 2 lijnen wilt inkorven, dan moet dit van te 

voren bij het bestuur aangevraagd worden. Ook het dragen van 

mondkapjes is opgenomen in het protocol. 

Uiteraard moeten ook dit jaar de hok- en entlijsten gecontroleerd 

worden en dienen de verenigingsverklaringen omtrent de paramixo 

enting tijdens het transport weer in de wagens te liggen. Er is een 

ontwikkeling gaande dat er een digitale koppeling zou moeten komen 

tussen de hok- en entlijsten. Deze ontwikkeling van het programma is 

nog niet gereed. Dus moet het dit jaar nog als voorgaande jaren. Ook 

moeten alle duiven bij de NPO op naam zijn geregistreerd. Uit 

ervaring weet ik dat diverse liefhebbers wel beschikken over het 

eigendomsbewijs, maar de registratie op naam bij de NPO nogal eens 

vergeten wordt. Hier moet een inhaalslag volgen, waar de 

verenigingssecretarissen een taak in kunnen hebben. 

Op onze oproep tot convoyeur is gelukkig door een 6 tal personen 

gereageerd. Samen met de vervoerscommissie zal het bestuur met 

deze kandidaat convoyeurs spreken en wij verwachten dat zeker een 

aantal van hen daadwerkelijk zal aantreden. Een mooie ontwikkeling. 

Zoals u heeft kunnen vernemen heeft de NPO een extra 

ledenvergadering gepland op 31 maart. Gezien de agenda, 

benoeming secretaris NPO, nieuwe leden FBCC, waaronder onze 

eigen Wulf van Laar en een reglementswijziging in het 

dopingreglement, waardoor de controle verbeterd wordt, gaan wij er 

van uit dat wij als bestuur het mandaat hebben onze stem uit te 

brengen. Het bestuur steunt de voordracht van de kandidaten en is 

voor de aanpassing in het dopingreglement. 

Uiteraard is de uitslag van de stemming van deze ALV de hoofdzaak 

van deze bijeenkomst. Van PV de Hoksebergvliegers 0734 zijn een 

aantal vragen binnen gekomen die ik aansluitend zal voorlezen en 



beantwoorden. Er zijn geen vragen of opmerkingen binnen gekomen 

t.a.v. notulen en jaarverslagen. Het aantal kiesgerechtigde 

seniorleden is per 1 februari 1790 en daarnaast hebben we 64 

ingeschreven jeugdleden, waarvan 33 met een eigen coördinaat. Dit 

betekend t.o.v. vorig jaar helaas een afname van 43 leden, waarmee 

we gelukkig nog wel onder het landelijk gemiddelde blijven.   

Aan de stemming van deze vergadering hebben 48 verenigingen 

deelgenomen die samen 1340 leden vertegenwoordigen wat 74,8 % 

van de stemmen is. 

Voordat ik naar de agenda en uitslag van de stemming ga eerst de 

binnengekomen vragen van PV de Hoksebergvliegers en onze 

antwoorden hierop. 


